

## **Regions Service Komite Møde NA Fredericia d. 10 august 2002.08.11**

**Mødet blev åbnet kl. 12:00**

### **Dagsorden.**

- 1. Sindsrobøn**
- 2. Oplæsning af NA's 12 koncepter for service**
- 3. Præsentationsrunde**
- 4. Valg af betroede tjenere**
- 5. Oplæsning og godkendelse af referat**
- 6. Oplæsning og godkendelse af dagsorden**
- 7. OSR rapporter**
- 8. Kasser rapport**
- 9. Rapport fra formand for oversættelseskomiteen**
- 10. Rapport fra RD og RDS**
- 11. Rapport fra mødeliste ansvarlig / Økonomi**
- 12. Rapport fra internet udvalg**
- 13. Fælles indkøb af litteratur**
- 14. Europa konvent 2004**
- 15. Nordisk konvent**
- 16. Økonomi og hvordan vi forvalter NA's midler (11 koncept)**
- 17. Registrering af grupperne hos WSO**
- 18. Retningslinier**
- 19. Evt.**
- 20. Ny dagsorden**
- 21. Ny mødetid og sted.**
- 22. Sindsrobøn**

- 1. Sindsrobøn**
- 2. Oplæsning af NA's 12 koncepter for service**
- 3. Præsentationsrunde**

**Fremmødte** Gitte formand, Lars W næstformand, Tommy OSR Fyn, Torben OSR Syd Jyll, Gert OSR Midt Jyll, Søren OSS Nord Sjæl, Esmail kasser, Torben Sekretær, Frank OSR Nord Jyll, Frank OSS Storstrøms og Vestsjæl amt, Lars OSR Storstrøms og Vestsjæl Amt, Kim OSR Nord Sjæl, Carsten RDS, Flemming form oversættelsesudvalget. Henrik rep Nordisk konvent,

**Forsættelse af punkt 3.  
København meldte afbud.**

#### **4. Valg af betroede tjenere**

**Lars blev nomineret til RD'er, Støttet af OSR fra Midt Jylland. Lars blev valgt enstemmigt.**

#### **5. Oplæsning og godkendelse af referat**

**Oplæsning v/Lars. Hvis der bliver stillet et forslag skal der stemmes om det eller det skal frafalles.**

**Referat godkendt med tilføjelse.**

#### **6. Oplæsning og godkendelse af dagsorden**

#### **7. OSR rapporter**

##### **OSK Fyn**

**På Fyn går det som det hele tiden har gået, det sidste år. Trægt. Der kommer ikke mange til møderne, et enkelt eller to møder har dog pænt fremmøde. OSK planlagde sommerfest, og aflyste den igen. Kun få grupper møder op til Osk møder, i Juli var der dog 7 grupper mødt op, i August mødte 4 grupper op. Grupperne har valgt selv at registrere sig hos WSO. OSK Fyn mangler betroede tjenere. Fra September har vi formand, OSR, kasser, og nest formand. Donationer til OSK Fyn er meget små.**

##### **OSK Sydjylland**

**Formand Mikael R. Næst form Henrik S, Kasser Poul, sek Helle, OSR Torben, OSS Steen. Mødeliste ansvarlig Henrik S.**

**Samarbejdet i OSK fungerer godt! Efterlyses flere grupper ( GSR ) Fremmødte grupper 10-15. Der er mange spørgsmål fra grupperne,- Indkøb, oversættelse, landsmødeliste hvornår og hvad er prisen? Mere viden omkring H-I arbejderne information fra andre områder ( erfaring ) Bøger om HI arbejde afventes i et år. Grupperne ønsker information ang. oversættelse- ikke indblanding, mødelister. OSK Sydjylland har besluttet at indkøbe chip til vores varebeholdning. Vores mødelisteansvarlige er også vores WSO ansvarlige. Der er sendt 2000 kr som donation til RSK 6/7 kvittering ønskes. Ingen kasserapport da vores sidste OSK-møde blev aflyst, grundet manglende lokale.**

#### **8. Kasser rapport**

På trods af henvendelse til mødelistemanden, er der ikke nogen tilbagemelding. Der vil ikke blive sendt flere penge til mødelistemanden før ind vi ved hvad der forgår.

Underkomite formænd skal lave skriftlig buget, de skal være kasseren i hænde, senest næste RSK-møde som bliver afholdt i Oktober. Rapporten godkendt.

#### **9. Rapport fra formanden for oversættelses udvalget**

RSK opfordre medlemmerne i oversættelses udvalget til at overholde det de har ladet sig vælge til, og følge de beslutninger der er taget. Det er uacceptabelt at der ikke er sket noget i 3 måneder.

Det er enstemmigt vedtaget at RSK og oversættelses udvalget, laver en Workshop på det kommende konvent i Ålborg, hvis konvent komiteen kan og vil give plads der til.

Rsk har også sagt ja til at, oversættelses udvalget kan tage ud i grupperne og afholde workshop's omkring deres arbejde.

Rsk er blevet enige om at sende et brev til medlemmerne af oversættelses udvalget, da der er forgået noget ikke så hensigtsmæssigt.

**Kære oversættelses komite medlem**

Da det er skadeligt for oversættelsesproceduren, at diskutere udvalgets arbejde uden for Ltcdk's møder, før et endeligt udkast er færdigt, kan det blive nødvendigt at afsætte medlemmer af komiteen for helhedens skyld, hvis ikke diskretionen overholdes.

**PÅ RSK's vegne  
Gitte formand**

**PS. Det fordres at områderne bakker op om komiteen's arbejde.**

***Vi har selv valgt dem.***

#### **10. Rapport fra Rd og RD's**

Der blev stillet forslag om at formanden og et medlem af oversættelses udvalget tager til EDM møde og oversættelses workshop på Europa konventet i Rimini, det blev enstemmigt vedtaget.

De udvalg under RSK der har noget der har relevans til videre information, og bebejdelse , skal udfærdige rapporter til de 2 RSK medlemmer der skal til Rimini.

#### **11. Rapport fra mødeliste ansvarlig**

Var ikke til stede og der var ikke noget afbud.

Nordjylland opfordre til at mødelisteansvarlig bliver afsat fra sin post, da der ikke bliver udvist ansvarlighed, formanden opfordres til at sætte det i værk. Rsk er enige om at afsætte mødelisteansvarlig.

Frank fra Nordjylland vil lave et oplæg til hvordan det muligvis kan lade sig gøre at få RSK-mødelisten på nettet.

#### **12. Rapport fra internet udvalg**

Udvalget har ikke nogen formand, lige nu.

Mødelisterne er blevet opdateret i forhold til mødelisterne af Februar 2002.08.12  
Der vil blive oprettet email til.-

Formand, Næstformand, Sek, kasser, oversættelses udvalg, Internet, Web master, RD, RDS, og en til RSK.

#### **13. Fælles indkøb af litteratur**

RSK indhenter erfaringer fra litteratur ansvarlig i Nordjylland, og udarbejder et forslag til retningslinierne. Frank fra Nordjylland vil spørge litt mand fra Nordjylland om han vil møde op på næste RSK- møde med et oplæg. Det blev enstemmigt vedtaget at betale de udgifter det vil indebære at komme til RSK-møde.

#### **14. Europa konvent 2004**

Der er sendt email til EDM om at vi i Danmark gerne vil byde på Europa konventet i år 2004, og til vinter møde i EDM i Feb 2003.

Der er blevet kigget på DGI byen i KBH, det virker som det rigtige sted med plads og faciliteter vi har brug for.

### **15.Nordisk konvent**

**Der er opstået tvivl først i Norge siden i Sverige, Norge er dog blevet enige om at afholde Nordisk konvent. Usikkerheden drejer sig om den økonomiske del.**

**Der var i RSK enighed om at stå ved den beslutning der er taget i RSK, om at bakke op om et Nordisk konvent, indtil tidsfristen er udløbet for at det kan lade sig gøre at afholde et sådant.**

### **16.Økonomi og hvordan vi forvalter NA's midler ( 11 koncept )**

**Der opfordres til at 11 koncept bliver taget op på OSK møder, og at OSR, sætter sig ind i 11 koncept. Punktet bliver sat på til næste RSK-møde.**

### **17.Registrering af grupper hos WSO**

**Forslag om det skal være RSK eller grupperne der skal registrerer grupperne hos WSO. Fyn, Syddjylland, ordner det selv. Nordsjælland, Nordjylland, Vestsjælland, Midtjylland lader RSK om det. KBH var ikke tilstede.**

**Gert L. vil gerne stå til rådighed for alle områderne, så de gennem ham kan få registreret deres møder i området i WSO, det er et tilbud til områderne som så kan henvende sig til Gert L.**

### **18.Retningslinier**

**Ændring til retningslinierne punkt v / H Er i OSR rapporten fra Midtjylland. Gert laver ændringerne.**

### **19.EVT**

- 1. Forslag til om at give en plante til vindmøllen for brug af deres lokaler og faciliteter. Punkt til næste gang.**
- 2. Forslag om en debat om, hvad en OSR rapport bør indeholde. skal på som punkt B under OSR rapporter.**

## 20. Ny dagsorden

1. Sindsrobøn
2. Oplæsning af NA's 12 koncepter for service
3. Præsentationsrunde
4. Valg af betroede tjenere
5. Oplæsning og godkendelse af referat ✓
6. Oplæsning og godkendelse af dagsorden
7. OSR rapporter (B Hvad bør en OSR rapport indeholde)
8. Kasser rapport — *Se Rapport fra betroede tjenere*
9. Rapport fra RD og RDS
- ~~10. Rapport fra mødeliste-ansvarlig / økonomi~~
- ~~11. Økonomi og hvordan forvalter vi NA's midler (11-koncept)~~
- ~~12. Internet udvalg~~
13. Oplæg til fælles litteratur indkøb
14. Europa konvent
15. Nordisk konvent
16. Husleje —
17. Registrering —
18. EVT →
19. Ny dagsorden
20. Ny mødetid og sted
21. Sindsrobøn

*oversættelsekomite  
kl. 14<sup>00</sup>*

**Næste RSK møde:**  
**16 November 2002 kl 12:00-19:00**  
**Vendersgade 63**  
**Fredericia**

***Forsøg med service det fungerer.***

D.13.august 2002

Kære oversættelses komité medlem.

Da det er skadeligt for oversættelsesproceduren, at diskutere udvalgets arbejde uden for LtcdkNA.'s møder, før et endelig udkast er færdigt, skal alle medlemmer af komiteen undlade at diskutere / snakke om komiteens arbejde udenfor denne.

For god ordens skyld :

Det kan blive nødvendigt at afsætte medlemmer af komitéen hvis ikke diskretionen overholdes, hvilket den selvfølgelig vil blive fremover.

RSK udtrykker meget stor utilfredshed med at komitéen ikke har afholdt møder siden Maj måned.

God arbejdslyst fremover.

På RSK's vegne

Gitte [redacted]  
Formand

P.S. Områderne bakker fuldt ud op om komitéens arbejde

Vi har selv nedsat den.